

2025 春版六年级英语下册

《常考作文范文精选》附翻译, 可参考 (2025 新课改)

范文一 My hobby

I am Lucy. I am in Nanhai Experimental Primary School. I am in Class 9, Grade 6. I am tall and thin. I live in Dali. I have many good friends. I often play with them.

I have many hobbies, like riding a bike, drawing pictures and reading books. But I like to read books best. Because reading books is good for my study. I also like riding bikes. Because it does a lot of good to my body.

What's your hobby? Can you tell me?

我的爱好

我是露西 我在南海实验小学。我在 9 班, 6 年级。我又高又瘦。我住在大理。我有很多好朋友。我经常和他们一起玩。

我有很多爱好, 例如骑自行车, 画画和看书。但是我最喜欢读书。因为读书对我的学习有益。我也喜欢骑自行车。因为它对我的身体有很多好处。

你有什么爱好? 你能告诉我吗?

范文二 My sister

I have a lovely little sister. She is also my best friend. She is 11 years old this month. . We study in the same school, but we are not in the same grade. She is in Grade 5 while I am in Grade 3. She is a good student. She studies harder than me and does well in all the lessons. At school, she listens to the teacher carefully and does her home work on time. At home she often helps mother with the housework. She has many good habits. I must learn from her. I love my little sister we get along well with each other. What a nice girl! Don' t you think so?

我的妹妹

我有一个可爱的小妹妹，她也是我的好朋友。她这个月就十一岁了。我们在同一所学校上，但是我们在不同的班级。她在五班而我在三班。她是一个好学生，她学习比我用功而且每一课都学得非常好。在学校的时候，她听老师的课很认真，而且准时做作业。在家的時候她常常帮妈妈做家务。她有许多的好习惯，我必须向她学习。我爱我的小妹妹。我们相处的很好。多好的妹妹呀！你们难道不觉得吗？需要空白+答案+可编辑版本请关注公众号一只爱学习的猫→菜单获取免费资料即可

范文三 My English teacher

Miss Pan is our English teacher. She is shorter and thinner. She is strict, but very funny. Miss Pan is 30 years old. She is younger than my mother. She is 154 cm tall. She is 45 kg. I am shorter and thinner

than her. Her hair is longer than mine. My eyes are bigger than hers. Miss Pan goes to work by motorcycle everyday. She often eats breakfast at school. She likes lobster and chicken best. Her hobby is listening to music and singing. This is my English teacher. What about yours?

我的英语老师

潘小姐是我们的英语老师。她人长得很瘦。她非常的严格，但很有趣。潘小姐今年 30 岁。她比我妈妈年轻。她身高 154 厘米，体重 45 公斤。我的个子比她矮，而且比她瘦。她的头发比我的长，我的眼睛比她的大。潘小姐骑摩托车去学校。她经常在学校吃早餐。她最喜欢龙虾和鸡。她的爱好是听音乐和唱歌。这是我的英语老师。你的呢？本资料更多版本+其他相关资料请关注公众号学海无涯甜作舟→菜单获取免费资料即可

范文四 Lovely pandas

What's your favourite animal? Panda is my favourite animal. Pandas look like bears, but they are not. They live in China. They have a small tail and a fat body. They are black and white. They look clumsy, but they can climb trees. They like to eat bamboo very much. Look! The baby panda is in its mother's arms, they are sleeping. They are very lovely. Pandas are my favourite animals.

可爱的熊猫

你最喜欢的动物是什么？我最喜欢的动物是熊猫。熊猫长的像熊，但是又不是熊。它们生活在中国。它们有一条短尾巴和胖胖的身体。它们的毛是黑白色的。它们看上去笨笨的，但是会爬树。它们喜欢吃竹子。看，那个小熊猫宝宝正在妈妈怀里，它们在睡觉呢。它们真可爱。熊猫是我最喜欢的动物。